
RW GMiNY 
GEWłCE Protokół  Nr XXVII2O21 

z sesji Rady Gminy Cewice 
w dniu 07 maja 2021 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 

- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy Cewice, Sekretarz Gminy, 
- Sołtysi wg listy obecności, 

- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXVI sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie 

stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radni: A. K. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice w dniu 25 marca 2021 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2021 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

S. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

złożonej przez T. G. w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego-Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia zamiaru zmiany statutu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Cewicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych 

opłat adiacenckich 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej stanowionej mienie Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

lO.Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn: 
„Kontrola działalności i wykorzystania środków finansowych przez 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Cewicach za 2020 roki" 

1 l.Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

12.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
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a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 

b) pozostałe informacje. 
13 .Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 

14.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

15 .Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
16.Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś  
chciałby zgłosić  uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Radny H.R. zgłosił  wniosek o wycofanie punktu 8 z porządku obrad XXVI 

sesji Rady Gminy Cewice, ponieważ  nie są  znane dane dotyczące korzyści 

i strat dla Gminy i mieszkańców z tytułu opłat adiacenckich. 

Innych propozycji nie było. 

W dalszej części Pan W. Keller ogłosił  5 min przerwy w celu wprowadzenia 
wniosku Pana H. Rosin do systemu głosowań. 

Stan rady po przerwie 14 radnych. Nieobecna radna A. Kubica. 

Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie wniosek radnego H. R. 

Radni Rady Gminy Cewice w niniejszej sprawie głosowali następująco: 
za- 1, 
przeciw - 8, 
wstrzymało się  - 5. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W związku z tym, że wniosek H. R. nie przeszedł, Przewodniczący Rady poddał  
pod głosowanie odczytany porządek obrad. Za przyjęciem porządku obrad 
XXVI sesji Rady Gminy, radni głosowali w następujący sposób: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 1. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXV sesji 

sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany 

wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  
do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2021. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2021 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. Natomiast Pani E. Maszota - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Cewicach omówiła kwestie związane z realizacją  projektu „Troskliwe gminy - 
poprawa jakości usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania" oraz projektu: 
„Wsparcie funkcjonowania rodziny zagrożonej wykluczeniem społecznym." 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 
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Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 

Hanna Płotka w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radny W. Keller zapytał, czy kwota 187.618,00 zł  na realizację  projektów: 

„Troskliwe gminy - poprawa jakości usług opiekuńczych w miejscu 

zamieszkania,, i „Wsparcie funkcjonowania rodziny zagrożonej wykluczeniem 
społecznym" w całości przypada dla Gminy Cewice. 

Pani E. Maszota - Kierownik OPS szczegółowo przedstawiła kwestie kosztów 
obu programów oraz informacje na temat beneficjentów programów, a także 
zakres związany z ich realizacją. Podkreśliła, że będzie również  zorganizowany 
piknik informacyjny w celu dotarcia z informacją  na temat realizowanych 
projektów do jak największej liczby mieszkańców Gminy Cewice. 

Pan Keller poprosił  Sołtysów o rozpropagowanie informacji na temat 
omawianych projektów wśród społeczności lokalnej. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zmianą  zgłoszoną  
przez Skarbnika Gminy: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

S Ad. 5 

• Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan W. Keller odczytał  wniosek Wójta 
Gminy o powołanie Skarbnika Gminy Cewice z dnia 27.04.2021 r., a następnie 
treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie powołania 
Skarbnika Gminy Cewice. 

Wyjaśnień  do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 

pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 

Hanna Płotka w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez T. G. 
w imieniu Komitetu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego-Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice - 
S Pan G. Partyka poinformował, że w/w komisja zarekomendowała pozostawienie 

petycji bez rozpatrzenia z uwagi na nie spełnienie wymogów formalnych tj. nie 
wskazano miejsca zamieszkania, ani siedziby podmiotu wnoszącego petycję. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku 

obrad: podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia zamiaru zmiany statutu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Radny H. Rosin opuścił  obrady sesji. Stan Rady 13 radnych. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 

Hanna Płotka w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.8 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych 
opłat adiacenckich. 

S Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. Przedstawił  dane związane z wysokością  stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej w gminach ościennych. Omówił  również  wpływy do budżetu 
gminy z tytułu opłaty adiacenckiej w latach: 2016, 2017 i 2018. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
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i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna M. Reclaf zauważyła, że kwestie związane z opłatą  adiacencką  są  
korzystne dla Gminy, ale również  i dla mieszkańców. Ponieważ  Gmina budując 

infrastrukturę  zwiększa wartość  działek mieszkańców, którzy mogą  te uzbrojone 

działki sprzedać  za znacznie wyższe kwoty. I te 25% z różnicy wzrostu wartości 

działek uzbrojonych w stosunku do nieuzbrojonych przypada dla Gminy. 

Natomiast 75% z różnicy wzrostu wartości działek uzbrojonych 

w stosunku do nieuzbrojonych przypada dla mieszkańca. 

Radna M. Bachan wyraziła również  aprobatę  do omawianych kwestii 
związanych z opłata adiacencką. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 9 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej stanowionej mienie Gminy Cewice. 

Radny H. Rosin przybył  na obrady XXVI sesji Rady Gminy Cewice. Stan Rady 
14 radnych. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 
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Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pani M. Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła informacje 

na temat przeprowadzonej kontroli: pn: „Kontrola działalności i wykorzystania 

środków finansowych przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Cewicach za 2020 

rok." 

Przewodniczący Rady - Pan W. Keller podziękował  za wnikliwą  kontrolę. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11 

Wójt Gminy Cewice na początku poinformował, że uchwały z ostatniej sesji 
zostały przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Ponadto 
poinformował, że uchwała nr XXV/228/2021 z dnia 25.03.2021 r. w sprawie 
przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
obowiązującego na terenie Gminy Cewice została negatywnie zaopiniowana 
przez PGW Wody Polskie. Następnie przedstawił  blok informacyjny na poniższe 
tematy: 

• przetarg na budowę  ciągu pieszego wraz z przejściem dla pieszych w 
Osowie Lęborskim (otwarcie ofert 17.05.202 1 r.), 

• przetarg na przebudowę  pomieszczeń  szkolnych na pomieszczenia dla 
przedszkola w Cewicach ( otwarcie ofert 20.05.202 1 r.), 

• przetarg na budowę  drogi przy ul. Słonecznej i Krótkiej (otwarcie ofert 
24.05.2021 r.), 

• przetarg na budowę  ścieżki rowerowej na odcinku Cewice - Maszewo 
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Lęborskie ( otwarcie ofert 27.05.202 1 r.), 

• w trakcie przygotowywania jest przetarg na budowę  sieci wodno-

kanalizacyjnej w miejscowości Siemirowice, gdzie ma powstać  sklep 

Dino 

• w trakcie przygotowywania jest przetarg na budowę  sieci wodociągowej 

w Pieskach, 

• projektowanie magazynów na terenie PSZOK w Cewicach, 

• zmiana p.z.p. w miejscowości Cewice, 

• sprzątnie po zimnie na terenie Gminy Cewice, 

• dochody z tytułu PIT w stosunku do lat: 2019 i 2020, 

• funkcjonowanie działalności gospodarczych na terenie Gminy Cewice, 

• budowa placu zabaw w Łebuni, 

• dofinansowanie do budowy placu zabaw w Siemirowicach. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady odczytał  n/w wnioski wypracowane prze komisje stałe 

Rady Gminy Cewice: 

pismo nr OOS.0003.l.1.2021 z dnia 26.03.2021 r. - wniosek Komisji 
Budżetu i rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu), 

za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

• pismo nr OOS.0003.3.1.2021 z dnia 26.03.2021 r. - wniosek Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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• pismo nr 005.0003.4.1.2021 z dnia 27.04.2021 r. - wniosek Komisji Skarg 

Wniosków i opinii Rady Gminy Cewice (załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu), 
za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 

sposób: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał  niw opinie wypracowane prze 

komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

a) pismo nr OOS.0012.1.3.2021 z dnia 26.03.2021 r.. - opinia Komisji 
Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu), 

b) pismo nr OOS.0012.3.5.2021 z dnia 26.03.2021 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 

W dalszej części Pan Keller poinformował, że wszyscy radni złożyli 
oświadczenia majątkowe w wymaganym, ustawowym terminie, które zostaną  
przekazane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji. 

Ad. 13 

Radna M. Reclaf odniosła się  do pisma nr ZKO.0003.02.2021 z dnia 27.04.2021 
S (odpowiedź  na interpelację  złożoną  na sesji w dniu 25.03.2021r.). 

Poinformowała, że z niniejszego pisma wynika, iż  zrealizowano ok. 20 zdarzeń  
w ramach wykonania usługi przez firmę  Bajer przewidzianej ustawą  o ochronie 
zwierząt. Z wyliczeń  wynika, że w tej sytuacji ponad 5.500,00 zł  zapłacono za 
jedno zdarzenie. W ocenie Pani Reclaf jest to bardzo duża kwota. Należy to 
przeanalizować  i wrócić  do tej kwestii przy planowaniu budżetu na przyszły rok, 
by ograniczyć  te koszty. 

Radna M. Dzienisz poinformowała, że Pan N. L. z terenu Gminy Cewice 
zdobył  w trójboju siłowym mistrzostwo świata w swojej kategorii wiekowej. 
Podkreśliła, że należałoby docenić  sportowca. 



Przewodniczący Rady poinformował, że uzdolnionych sportowców jest więcej 

na terenie Gminy Cewice i należałoby ich zaprosić  na obrady sesji 

i pogratulować. Następnie odniósł  się  również  do interpelacji złożonej na 

poprzedniej sesji. Stwierdził, że przedstawiona radnym odpowiedź  jest 

niesatysfakcjonująca i lekceważąca. Następnie poprosił  o uzupełnienie tejże 

informacji, ponieważ  na 9 punktów wynikających z przedmiotu zamówienia, 

odpowiedź  dotyczy tylko części tych punktów. Intencją  Rady było uzyskanie 

odpowiedzi na pytanie: jaki jest koszt jednostkowy zdarzenia. 
Z przedstawionego dokumentu wynika, że za 1 sztukę  odłowionych lub 
zutylizowanych zwierząt zapłacono 5.500,00 zł. Zapytał  także, czy były 
realizowane również  inne zadania poza odłowieniem i utylizacją  zwierząt, 

wymienione w omawianym piśmie, które wchodziły w skład przedmiotu 

zamówienia. Pytania te wynikają  również  z faktu, że za realizację  tych usług 
w gminach ościennych płaci się  o połowę  mniej. 

Pan Wójt poprosił  o sprecyzowanie swoich pytań  na piśmie. Zaproponował, aby 
Rada Gminy skierowała wniosek do Komisji Rewizyjnej lub do RIO 
o sprawdzenie wydatkowania pieniędzy zgodnie z prawem i przeznaczeniem. 
Podkreślił  również, że z przedstawionego dokumentu wynika, iż  nie ma 
chętnych na realizację  tego rodzaju zadań. Zauważył  także, że ma w chwili 
obecnej dużo ważniejsze sprawy do realizacji, ale będzie miał  na uwadze 
omawianą  kwestię  przy projektowaniu budżetu na przyszły rok. 

Pan W. Keller poinformował, że nikt nie powiedział, że pieniądze zostały 
niezgodnie wydatkowane. Przypomniał, że Wójt przy omawianiu uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich, 
przedstawił  wysokość  dochodów do budżetu gminy z tytułu opłaty adiacenckiej 
w poszczególnych latach tj. 5 tys. zł, 20 tys. zł, za trzy lata wstecz dopiero będą  
wydawane decyzje. Zauważył, że uogólniając warto pochylić  się  nad kwotą  
50 tys. zł  (różnica za usługi przewidziane ustawą  o ochronie zwierząt między 
Gminą  Cewice, a gminami ościennymi). Przewodniczący Rady skieruje do 
Wójta stosowne zapytania i nie będzie wnosił  o przeprowadzenie kontroli. 
Chciałby jedynie uzyskać  informacje, czy ilość  zdarzeń  jest adekwatna do 
ponoszonych kosztów. 

Radna K. D. oraz radny A. W. opuścili obrady XXVI sesji Rady Gminy Cewice. 
Stan Rady 12 radnych. 

Radny Z. Tryba zapytał  się, czy również  te kwestie były rozpatrywane, gdyby 
zdarzeń  było 20 razy więcej. Podkreślił, że ryzyko zawartej umowy jest 
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zarówno dla Gminy jak i dla usługodawcy, ponieważ  nie można przewidzieć  ile 
będzie zdarzeń. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady odczytał  pismo nr ZKO.0003.02.2021 z dnia 27.04.202 1 
odpowiedź  na interpelację  złożoną  na sesji w dniu 25.03.2021 r. (załącznik nr 
18 do niniejszego protokołu). 

Ad. 15 

Sołtysi nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVI sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
ogodz. 13 °. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 12.05.2021 r. 

I N S P EYK T O 
ds. obsługi organ4y samorządowych PRZEWO D I ZĄCY RADY 

hidi. Schulz 

 

  

elier 
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